

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
LIMITED C
GATT/CP.5/F/1
8 November 1950
BILINGUAL

CONTRACTING PARTIES
Fifth Session

Working Party "F" on Amendment to last
paragraph of Part II of Article XX

Membership: Chairman: Mr. G. Cassiers (Belgium)

Belgium	New Zealand
Canada	Norway
Chile	Italy
Cuba	United Kingdom
France	United States

Terms of Reference:

To consider, in the light of the discussion at the Contracting Parties (i) the method to follow to give effect to the objective of the proposal in item 26 of the Agenda to amend the last paragraph of Part II of Article XX (ii) whether the proposed extension of the date limit should apply to all three sub-paragraphs of Part II of Article XX or only to sub-paragraphs (a) and (b); and (iii) whether the new date to be agreed upon should be January 1, 1952, or January 1, 1953.

PARTIES CONTRACTANTES
Cinquième session

Groupe de travail "F" chargé des
modifications à apporter au dernier paragraphe
de la Partie II de l'Article XX

Président : M. G. Cassiers (Belgique)

Composition :

Belgique	France
Canada	Italie
Chili	Norvège
Cuba	Nouvelle-Zélande
Etats-Unis	Royaume-Uni

Mandat :

Examiner en tenant compte des débats des Parties Contractantes (i) la méthode à suivre pour donner effet à la proposition de modifier le dernier paragraphe de la Partie II de l'Article XX qui fait l'objet du point 26 de l'ordre du jour (ii) si l'extension proposée du délai fixé devrait s'appliquer aux trois alinéas de la Partie II de l'Article XX ou seulement aux alinéas (a) et (b) et (iii) si la nouvelle date à fixer devrait être le 1er janvier 1952 ou le 1er janvier 1953.